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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
25/08/2021 19:30h,   EVC 

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: G. Juwet (voorzitter), Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Dirk Cocquyt, Paul Lagae 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Denis Van Bever, Fred Vanden Bemden 
o Commissies / commissions: Frank Desmet (NOC-CNR), G Blyaert  (CNA-NSC) 
o Expert : Dominique Reterre (vice-présidente FVWB) 
o Verontschuldigd / excusé : C. Holvoet (LIGD), Daniel Van Daele (procuration à Denis Van Bever) 

 
 
Bij de aanvang van de vergadering meldt de FVWB 
delegatie dat Daniel Van Daele ontslag heeft genomen 
als voorzitter. De opvolgingsprocedure werd opgestart. 
Kandidaten kunnen zich tot 31/08 melden. 
 

 
Au début de la réunion, la délégation de la FVWB a 
annoncé que Daniel Van Daele avait démissionné de 
son poste de président. La procédure de succession a 
été lancée. Les candidats peuvent postuler jusqu'au 
31/08. 
 

 
Commissies / commissions 

  

 
1. NOC (Frank Desmet) 

 
1.1.  Stijgen/dalen 
 

Frank presenteert het voorstel van de NOC.  
Dit voorstel gaat uit van een quasi volledige 
invulling van de piramide en twee dalers per 
NAT-serie (exclusief Liga’s). 
 
Verschillende reeksen zijn vandaag echter 
onvolledig, al dan niet als gevolg van COVID. 
Het voorstel van de NOC heeft daarom als 
direct gevolg dat de 8 reeksen van niveau 5 in 
2022 een grote hoeveelheid stijgers zouden 
moeten leveren aan Nat3 (30 bij de Dames en 
16 bij de Heren).  
 
Bij de heren wordt dat al moeilijk, maar bij de 
dames is dat zo goed als onmogelijk. De 
afronding van de competitiehervorming wordt 
daarom beter over twee jaren gespreid.  De 
RvB draagt de NOC op om voor seizoen 2021-
2022 een aangepast voorstel uit te werken 
gebaseerd op: 

• 10 teams per serie in NAT3 Dames  

• 1 daler per serie ipv 2 (alle series 
behalve Liga’s en Nat 1 Heren) 

• Eindrondes voorzien voor bijkomende 
stijgers naar niveau 3 en 4, zowel 
Dames als Heren 

 
1.2.  ‘Management National Competitions’ 
 

Frank presenteert het voorstel van NOC. De 
vernieuwde commissie zal taalkundig paritair zijn 

 
1.     CNR (Frank Desmet) 
 
1.1.  Montées/descentes 
 

Frank présente la proposition de la CNR.  
Cette proposition suppose un remplissage 
quasi complet de la pyramide et deux 
descendants par série NAT (hors ligues). 
 
Cependant, plusieurs séries sont aujourd'hui 
incomplètes, que ce soit ou non à cause de 
COVID. La proposition de la CNR a donc pour 
conséquence directe qu’en 2020, les 8 séries de 
niveau 5 devraient fournir un grand nombre de 
montants à la Nat3 (30 en Dames et 16 en 
Hommes).  
 
Chez les hommes, c'est déjà difficile, mais chez 
les femmes, c'est pratiquement impossible. Il est 
donc préférable d'étaler l'achèvement de la 
réforme de la compétition sur deux ans.  Le CA 
charge la CNR d'élaborer une proposition 
modifiée pour la saison 2021-2022 sur la base 
des éléments suivants : 

• 10 équipes par série en NAT3 Femmes  

• 1 descendant par série au lieu de 2 (partout 
sauf les Ligues et Nat 1 Hommes) 

• Prévoir des tours finaux pour les montants 
supplémentaires en Nat 3 et 4, tant en 
Dames qu’en Hommes 

 
1.2.  ‘Management National Competitions’ 
 

Frank présente la proposition de la CNR. La 
nouvelle commission sera linguistiquement 
paritaire et comprendra 4 membres, plus 2 
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en 4 leden bevatten, plus twee leden voor de 
homologatie sub-commissie.  
De nieuwe structuur wordt verder geadviseerd 
door expertengroepen: 

• Beheer systemen en databases 

• Opvolging competities (per niveau) 

• Ontwikkeling competities 

• Ontwikkeling licentievoorwaarden 

• Ontwikkeling reglementen. 
 
Het nazicht van de wedstrijdbladen, de verslagen 
van de wedstrijdcommissarissen en verschillende 
opvolgingen van de nationale series zouden van 
VV naar VB verhuizen.  
 
De delegatie van de FVWB is verheugd dat de 
samenstelling van de NOC eindelijk paritair is 
overeenkomstig de wet. In plaats van veel 
subcommissies te hebben, stelt de FVWB voor 
het aantal leden op 6 te brengen en voor 
specifieke kwesties werkgroepen te organiseren 
met deskundigen. 
 
Jean Paul merkt op dat structuren met een 
tijdelijk karakter beter ‘werkgroep’ genoemd 
worden dan ‘subcommissie’.  
 
Paul vraagt om snel werk te maken van de 
aanpassing van het RIO.  
 
Mits rekening te houden met de opmerkingen 
aanvaardt de RvB het voorstel. 
 

2.     NSC (Geert Blyaert) 
 
2.1.  Kilometervergoeding 

De kilometervergoeding van SRs wordt door 
het reglement vastgekoppeld aan het wettelijk 
maximum (naar beneden afgerond). Er was een 
voorstel om de kilometervergoeding op 0.35 
EUR/km te brengen.  Gezien het 
verwaarloosbaar effect van een dergelijke geste 
en de uniformiteit besluit de RvB om de 
vergoedingsregel te behouden. 

2.2.  rapport BVB 
Arturo verspreidde op 19/08 een zeer positief 
jaarverslag over de BVB-SR-werking. Geert 
merkt op dat de NL en F versies licht 
verschillen. 

2.3. inschrijvingen 
Enkele oudere SRs hebben zich niet opnieuw 
ingeschreven. Gelukkig is er geen uitval 
genoteerd door COVID. Geert merkt op dat de 
meeste SRs al anderhalf jaar niet meer gefloten 
hebben. 

2.4. Voorstel VV: aanpassing ROI mbt de NSC 
Guy en Claude zijn zeer verbaasd dat VV zo 
een voorstel indient terwijl de 
onderhandelingen over de 
delegatieakkoorden NSC/LSC-CFA, waarvoor 
de RvB Volley Belgium van 17/09/2020 

membres pour la sous-commission 
d'homologation.  
La nouvelle structure est en outre conseillée par 
des groupes d'experts : 

• Gestion des systèmes et des bases de données 

• Suivi des compétitions (par niveau) 

• Développement de la compétition 

• Élaboration des conditions de licence 

• Élaboration de la réglementation. 
 
La vérification des feuilles de matchs, les 
rapports des commissaires de matchs et 
plusieurs suivis des séries nationales passeraient 
de VV à VB.  
 
La délégation de la FVWB se réjouit que la 
composition de la CNR soit enfin paritaire 
conformément à la loi. Plutôt que d’avoir autant 
de sous-commissions, la FVWB propose de 
passer à 6 membres et d’organiser des groupes 
de travail avec des experts pour des points 
particuliers. 
 
Quant aux structures à caractère temporaire , 
Jean Paul fait noter qu’elles sont mieux appelées 
"groupe de travail" que "sous-commission".  
 
Paul demande que l'on avance rapidement à 
l'adaptation du ROI.  
 
Sous réserve que les commentaires soient pris 
en compte, le CA accepte la proposition. 

 
2.     CNA (Geert Blyaert) 
 
2.1.  Indemnité kilométrique 

Notre règlement lie l'indemnité kilométrique des 
arbitres au maximum légal (arrondi à l'inférieur).    
Il a été proposé de diminuer l'indemnité 
kilométrique à 0,35 EUR/km.  Considérant l'effet 
négligeable d'un tel geste et l'importance de 
l’uniformité, le conseil d'administration décide de 
maintenir le niveau d’indemnisation. 

 
2.2. rapport BVB 

Le 19/08, Arturo a distribué un rapport annuel 
très positif sur le fonctionnement de l’arbitrage 
Beach. Geert note que les versions NL et F 
diffèrent légèrement. 

2.3.  inscriptions 
Certains anciens arbitres âgés ne se sont pas 
réinscrits. Heureusement, le COVID n’a pas 
causé  d'abandons. Geert note que la plupart des 
arbitres n'ont pas joué depuis un an et demi. 

 
2.4. Proposition de la VV : ajustement du ROI en ce 

qui concerne la CNA 
Guy et Claude sont très surpris que VV fasse 
une telle proposition alors que les négociations 
sur les conventions de délégation NSC/LSC-
CFA, pour lesquelles le Conseil d'Administration 
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volmacht gaf aan de NSC, lopende zijn.  
Bovendien gaf de raad van bestuur Volley 
Belgium in mei 2021 een mandaat aan Guy & 
Claude om de onderhandelingen vlot te 
trekken nadat eerdere pogingen mislukt 
waren.  
 
Na een discussie ten gronde stelt de RvB vast 
dat de onderhandelingen vorderen inzake : 

• De interpretatie van ‘internationale ervaring’ 

• De interpretatie van ‘actieve SR’ 

• De rol van de voorzitters van LSC & CFA 
in de NSC 

• De scheiding vd functies waarnemer en SR 
 

 
De RvB besluit om de onderhandelingen alsnog 
tijd te geven en vraagt om geïnformeerd te 
blijven over de stand van zaken.  
 
Geert besluit met de opmerking dat de NSC 
eigenlijk 30 jaar lang een lege doos was. NSC-
besluiten werden gewoon overeen gekomen 
door de voorzitters LSC & CFA.  Er waren geen 
NSC-vergaderingen, geen overleg, geen 
nationaal beleid en al zeker geen 
taakverdelingen tussen de verschillende 
commissies op landelijk en nationaal niveau.  
 

2.5. promotie van de Belgische SRs 
Verschillende scheidsrechetrs kregen de kans 
om Europees actief te zijn in de vele 
organisaties. 

2.6. Vormingen 
Verschillende SRs deden ervaring op via 
vriendschappelijke wedstrijden.  
 

3.   Liga Dames (Claude Holvoet, verontschuldigd) 
 

Opnieuw geen punten aangebracht. 
 
Frank wenst een meeting met Claude Holvoet 
om de Play Offs bij Liga Dames te bespreken.  
Guy wenst samen met Frank een gesprek met 
Claude om na te gaan wat de stand van zaken 
is met betrekking tot de liga bij de dames. 
 

de Volley Belgium du 17/09/2020 a donné 
procuration à la CNA, sont en cours.  En outre, 
en mai 2021, le conseil d'administration de Volley 
Belgium a donné un mandat à Guy & Claude 
pour relancer les négociations après l'échec des 
tentatives précédentes. 

 
Après une discussion sur le fond, le CA constate 
que les négociations progressent sur : 

• L'interprétation de ‘l'expérience internationale’ 

• L'interprétation de la notion ‘d’arbitre actif". 

• Le rôle des présidents des LSC et CFA dans 
la CNA 

• La séparation des fonctions d'observateur et 
d’arbitre 

 
Le CA décide d’accorder encore du temps aux 
négociations et demande à être tenu informé de 
l'état des choses.  

 
Geert conclut en faisant remarquer que la CNA a 
été en fait une boîte vide pendant 30 ans. Les 
‘décisions’ de la CNA étaient simplement prises 
par les présidents la LSC et de la CFA.  Il n'y avait 
pas de réunions de la CNA, pas de consultations, 
pas de politiques nationales et certainement pas 
de répartition des tâches entre les différentes 
commissions au niveau national. 
  

2.5. promotion des arbitres belges 
Plusieurs arbitres ont eu l'opportunité d'être actifs 
au niveau européen dans les nombreuses 
organisations. 

2.6. Formation 
Plusieurs arbitres ont acquis de l'expérience lors 
de matchs amicaux.  

 
3.   Ligue Dames (Claude Holvoet, excusé) 
 

Encore une fois, aucun point n'a été soulevé. 
 
Frank souhaite une réunion avec Claude Holvoet 
pour discuter des Play Offs de la Ligue Dames.  
Guy et Frank aimeraient s’entretenir avec Claude 
pour discuter de l'état d'avancement de la Ligue 
Dames. 

 
 

RvB/CA 
  

 
1.     Financiën 
 
1.1. Claude meldt dat het FIVB/VIS systeem voor de 

internationale transfers nog niet online is. Het is 
nog ten zeerste de vraag of het FIVB haar 
grondige hervorming van de transferregels zal 
kunnen waarmaken.  

 
1 .   Finances 
 
1.1. Claude signale que la plateforme FIVB/VIS pour 

les transferts internationaux n'est pas encore en 
ligne. Il est loin d’être certain que la FIVB soit en 
mesure de mener à bien sa réforme en profondeur 
du règlement des transferts internationaux.  
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1.2. SR-vorming : het vormingsprogramma van de 
SRs werd direct door VB gefinancierd, omdat de 
NSC daarvoor geen budget voorzien had. Het 
programma wordt eind augustus afgesloten. 

 
1.3. Fred stelt dat als het financieringssysteem van 

videosharing dat in de liga Dames gebruikt 
wordt ten last valt van de clubs, dat de 
modaliteiten en de kost ervan in het 
competitiereglement moeten opgenomen 
worden. Guy merkt daarbij op dat deze 
materie kan behandeld worden door de 
werkgroep ‘ontwikkeling van de competitie’.  
 

2.    CEV & FIVB 
 
2.1. De VNL-summit in wenen werd bijgewoond door 

Geert De Dobbeleer. De VNL zoekt kandidaat-
organisatoren  

2.2. CEV General Assembly heeft dit jaar plaats op 
18/09. De RvB vraagt Guy om aan te kaarten dat 
het FIVB weer wil ingrijpen in de internationale 
ranking ten nadele van (kleinere) Europese 
landen  

 
3.    Varia 

 
3.1   Op een bijzondere AV (10/09) zal het BOIC een 

nieuwe voorzitter kiezen. De strijd gaat tussen 
Heidi Rakels (ex-judo) en Jean Michel Saive 
(ex-tafeltennis). Guy spreekt met de twee 
kandidaten en wacht tevens op het advies van 
Koen Hoeyberghs en de topsportcommissie om 
te zien wie het meest kan bijdragen aan het 
volley. 

3.2. Na bijna 29 jaar trouwe dienst op het 
secretariaat VB vertrekt Carmen Peralta op 
pensioen.  De Rvb en de vleugels danken haar 
en wensen haar veel geluk.  

3.3  Verslag AV 
Na correctie van enkele door Fred 
aangebrachte en door de RvB goedgekeurde 
passages, en daar de overige deelnemers van 
de AV geen opmerkingen hadden, mag het 
verslag gepubliceerd worden. 

3.4. feedback LIGH  
De Liga heeft met de Leuvense Luc 
Haegemans een nieuwe voorzitter.  Hij is geen 
lid van een club.  In de nieuwe RvB van de Liga 
zetelen al haar clubs.  
De contacten VB-Liga verlopen in een zeer 
constructieve sfeer. Een van de onderwerpen 
tijdens deze contacten zijn de ‘medical jokers’. 
De RvB adviseert eensgezind voor de 
afschaffing van dit systeem dat als competitie 
vervalsend wordt ervaren. Met acht stemmen 
tegen nul (unaniem) geeft de raad van bestuur 
Guy volmacht om dit standpunt te verdedigen 
op de komende contacten met de liga.  

3.5.  feedback COVID-cel 
De Covid-cel dient zich te buigen over de 
vertaling van laatste reeks versoepelingen 

1.2. Formation des arbitres : le programme de 
formation des arbitres a été directement financé 
par VB car la CNA n'avait pas prévu de budget à 
cet effet. Le programme sera achevé à la fin du 
mois d'août. 

1.3. Fred estime que si le système de financement du 
videosharing utilisé en Ligue Dames est à charge 
des clubs, alors les modalités et le coût doivent 
être repris dans le règlement de la compétition. 
Guy note que cette question peut être traitée par 
le groupe de travail "développement de la 
compétition". 

 
 
2.    CEV & FIVB 
 
2.1. Geert De Dobbeleer a participé au VNL-summit à 

Vienne. La VNL recherche des candidats 
organisateurs.  

2.2. L'Assemblée générale de la CEV de cette année a 
lieu le 18/09. Le CA demande à Guy de soulever la 
question de la volonté de la FIVB d'intervenir à 
nouveau dans le classement international au 
détriment des (petits) pays européens.  

 
3.    Divers 
 
3.1  Lors d'une AV extra ordinaire (10/09), le COIB 

élira un nouveau président. L’élection oppose 
Heidi Rakels (ex-judo) à Jean Michel Saive (ex-
table tennis). Guy s'entretient avec les deux 
candidats et attend également l'avis de Koen 
Hoeyberghs et de la commission Topvolley 
pour voir qui peut apporter le plus au volleyball. 

 
3.2.  Après presque 29 ans de loyaux services au 

secrétariat du VB, Carmen Peralta prend sa 
retraite.  Le CA et les Ailes la remercient et lui 
souhaitent bonne suite.  

3.3  Rapport AG 
Après correction de certains passages faits par 
Fred et approuvé par le CA, et comme les 
autres participants de l'AG n'ont pas fait 
d’observations, le rapport peut être publié. 
 

3.4  Feedback LIGH  
La Ligue a un nouveau président en la 
personne de Luc Haegemans de Louvain.  Il 
n'est membre d'aucun club.  Tous les clubs 
sont représentés dans le nouveau CA de la 
Ligue.  
Les contacts VB-LIGH sont très constructifs. 
L'un des sujets abordés lors de ces contacts est 
celui des "medical jokers". Le CA recommande 
à l'unanimité l'abolition de ce système, qui est 
considéré comme faussant la compétition. Avec 
huit voix contre zéro (unanimité) le CA donne à 
Guy la procuration pour défendre cette position 
lors des prochains contacts avec la ligue.  

3.5. feedback cellule COVID 
La cellule Covid devra amender le protocole 
COVID suite à la dernière série 
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waartoe het overlegcomité besloot. A priori blijft 
het volley-COVID protocol van kracht 
(uitzondering : de coach mag zijn masker 
afzetten). De vraag of het publiek maskers dient 
te dragen of niet maakt geen deel uit van het 
volley-COVID-protocol. Beslissingen daarover 
behoren tot de competentie van de 
zaaleigenaars. 

3.6.  Paul betreurt de veelvuldige uitstellen en 
datawijzigingen van de RvB, die willekeurig 
overkomen.  De regels zeggen immers duidelijk 
wat te doen als een of meerdere leden niet 
kunnen deelnemen.  

3.7. Denis nodigt Guy opnieuw uit om aan een 
vergadering let de raad van bestuur van het 
FVWB bij te wonen.  De installatie van de nieuwe 
voorzitter is daartoe een geschikt moment. Ook 
de voorzitter van VV is uitgenodigd. 

 
 
Volgende vergadering  
 
De volgende RvB heeft plaats op 06/09 om 19u30 per 
TEAMS 

d'assouplissements décidés par le comité de 
consultation. A priori le protocole COVID du 
volley reste en vigueur (exception : l'entraîneur 
peut enlever son masque). La question de 
savoir si le public doit porter des masques ou 
non ne fait pas partie du protocole COVID du 
volley. Les décisions en la matière relèvent de 
la compétence des propriétaires des lieux. 

3.6.  Paul regrette les fréquents reports et 
changements de date pour le CA, qui semblent 
arbitraires.  Après tout, le règlement indique 
clairement ce qu'il faut faire si un ou plusieurs 
membres ne peuvent pas participer.  

3.7. Denis invite à nouveau Guy à assister à une 
réunion du conseil d'administration de la FVWB.  
L'installation du nouveau président est un 
moment approprié pour cela. L’invitation est 
également lancée au président de VV.  

.  
 
Prochaine réunion  
 
Le prochain CA aura lieu le 06/09 à 19h30 par 
TEAMS 
 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


